

Title (en)

FITTING FOR MOUNTING OF GUTTER BRACKETS.

Title (de)

BAUTEIL ZUR BEFESTIGUNG VON DACHRINNERHALTERN.

Title (fr)

FERRURE POUR LE MONTAGE DE CROCHETS DE GOUTTIERES.

Publication

**EP 0039720 A1 19811118 (EN)**

Application

**EP 80902281 A 19801113**

Priority

DK 483879 A 19791115

Abstract (en)

[origin: WO8101438A1] By way of a fitting shaped as an angle bracket having one leg (1) provided with holes for nails or screws (2) and another leg designed as a holding support (5) in which a gutter bracket (6) can be displaced and firmly locked in a desired position, the mounting of gutters on existing buildings not previously provided with gutters is rendered possible. It will not be necessary to remove or nail through the roof covering.

Abstract (fr)

A l'aide d'une ferrure ayant la forme d'une aissiere ayant une jambe (1) pourvue de trous pour des clous ou vis (2) et une autre jambe servant de support (5) dans laquelle un crochet de gouttiere (6) peut etre deplace et bloque fermement dans une position desiree, le montage de gouttieres sur des constructions existantes depourvues de gouttieres devient possible. Il n'est pas necessaire d'enlever ou de clouer au travers de la toiture.

IPC 1-7

**E04D 13/06**

IPC 8 full level

**E04D 13/072** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04D 13/0722** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8101438 A1 19810528**; BE 886177 A 19810302; DK 144430 B 19820308; DK 144430 C 19820823; DK 483879 A 19810516; EP 0039720 A1 19811118; FI 812205 L 19810713; NO 812388 L 19810713

DOCDB simple family (application)

**DK 8000070 W 19801113**; BE 202806 A 19801114; DK 483879 A 19791115; EP 80902281 A 19801113; FI 812205 A 19810713; NO 812388 A 19810713